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Protokół nr 64/06/2006 
Z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

w dniu 17 maja 2006 roku o godz. 16.00 
w sali  208 

Nowego Ratusza w Gdańsku, przy ul. Wały 
Jagiellońskie 1. 

Obecni: wg załączonych list obecności. 

Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
Przywitał  wszystkich  przybyłych  na  posiedzenie  komisji,  poinformował,  iż 
wpłynął  dodatkowo  projekt  uchwały  zawarty  w  druku  nr   1888.  Powiedział 
także,  że  na  posiedzenie  komisji  wpłynął  nieformalnie  projekt  uchwały  w 
sprawie  zmiany  Uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w  sprawie  Regulaminu 
przyznawania  stypendiów  na  wyrównywanie  szans  edukacyjnych  w  roku 
akademickim  2005/2006,  w  ramach  projektu  „Stypendia  dla  studentów 
zameldowanych  w Gdańsku” ,  w  związku  z  czym  komisja  zapozna  się  z  nim w 
punkcie III. Następnie zaproponował następujący porządek posiedzenia: 

I.  PRZYGOTOWANIE  OŚWIATY  DO  WAKACJI 
LETNICH 

Referuje:  Prezydent Miasta Gdańska 

II.  Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

1.nadania  imienia  Jana  Kochanowskiego  Gimnazjum  Nr  29  w 
Gdańsku przy ul. Beethovena 20 – druk nr 1875 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

2.ustalenia  planu  sieci  szkół  podstawowych  i  gimnazjów  na  terenie 
Miasta Gdańska w roku szkolnym 2006/2007 – druk nr 1878 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska
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3.ustalenia  planu  sieci  przedszkoli  i  oddziałów  przedszkolnych  w 
szkołach  podstawowych  na  terenie  Miasta  Gdańska  w  roku 

szkolnym 2006/2007 – druk nr 1879 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

4.uchylenia Uchwały Nr XXIX/957/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 28 
października  2004  r.  w  sprawie  likwidacji  Przedszkola  Nr  46  w 

Gdańsku, ul. Szuwary 2 – druk nr 1880 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

5. nadania  imienia  „Panienki  z  okienka”  Przedszkolu  Nr  27 
w  Gdańsku przy ul. Bednarskiej 22 – druk nr 1881 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

6. połączenia  Gimnazjum  Nr  35  i  Zasadniczej  Szkoły  Zawodowej 
Nr  19  im.  Stefana  Batorego  w  Zespół  Szkół  Specjalnych  Nr  1  z 

siedzibą w Gdańsku przy ul. Batorego 26 – druk nr 1888 

Referuje: Prezydent Miasta Gdańska 

III.  Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

Przerwa – 10 minut. 

IV.  Sprawy organizacyjne komisji.
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Powyższy porządek przyjęty został jednogłośnie – 4 głosami za. 

PUNKT I 

PRZYGOTOWANIE OŚWIATY DO WAKACJI LETNICH 

Regina Białousów – Wydział Edukacji 
Powiedziała,  że wydział  jest  na  etapie  zbierania  ofert  ze  szkół  „akcja    lato”  i 
szacunkowo,  na  razie  wiadomo,  że  będzie  w  niej  brało  udział  około  30 
placówek.  Będzie  to między  innymi w  postaci  półkolonii  i  różnych  zajęć. Na 
„akcję lato” zostało z „akcji zima” jest 61 tys. 649 zł. 
Jeśli chodzi o pełną ofertę,  łącznie z  tym co proponuje GOKF, MOSiR  i Pałac 
Młodzieży przedłożą na następnym posiedzeniu komisji, wówczas już będzie 
to gotowe. 

Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
Zapytał członków komisji, czy mają jakieś pytania, uwagi, propozycje. 

Piotr  Gier szewski – członek komisji 
Poprosił  Wydział  Edukacji,  żeby  organizatorów  tych  półkolonii,  czyli 
przedstawicieli  szkół  obowiązkowo  wysłać  na  specjalne  szkolenie, 
organizowane przez Kuratorium Oświaty. 

PUNKT II 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

1. nadania  imienia  Jana  Kochanowskiego  Gimnazjum  Nr  29  w 
Gdańsku przy ul. Beethovena 20 – druk nr 1875 

Regina Białousów – Wydział Edukacji 
Omówiła projekt uchwały. 

Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było, więc przystąpiono do głosowania.
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Komisja  Edukacji  Rady Miasta  Gdańska  na  posiedzeniu  w  dniu  17 maja 
2006  roku  rozpatrzyła  projekt  uchwały  w  sprawie nadania  imienia 
Jana Kochanowskiego Gimnazjum Nr 29 w Gdańsku przy ul. 
Beethovena 20 – druk nr 1875 

Komisja  powyższy  projekt  uchwały,  –  4  głosami  za   
zaopiniowała pozytywnie. 

2. ustalenia  planu  sieci  szkół  podstawowych  i  gimnazjów  na  terenie 
Miasta Gdańska w roku szkolnym 2006/2007 – druk nr 1878 

Regina Białousów – Wydział Edukacji 
Omówiła projekt uchwały. 
Powiedziała między  innymi, że zgodnie z ustawą o systemie oświaty musi być 
taka  sieć  ustalana  corocznie. Wynika  to  z  dołączania  nowych  ulic  i  jest  to  na 
bieżąco uzupełniane. 

Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było, więc przystąpiono do głosowania. 

Komisja  Edukacji  Rady Miasta  Gdańska  na  posiedzeniu  w  dniu  17 maja 
2006  roku  rozpatrzyła  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  planu 
sieci  szkół  podstawowych  i  gimnazjów  na  terenie  Miasta 
Gdańska w roku szkolnym 2006/2007 – druk nr 1878 

Komisja  powyższy  projekt  uchwały,  –  4  głosami  za   
zaopiniowała pozytywnie. 

3. ustalenia  planu  sieci  przedszkoli  i  oddziałów  przedszkolnych  w 
szkołach  podstawowych  na  terenie  Miasta  Gdańska  w  roku 
szkolnym 2006/2007 – druk nr 1879
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Regina Białousów – Wydział Edukacji 
Omówiła projekt uchwały. 
Podkreśliła, że również sieci przedszkoli są aktualizowane corocznie. 

Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było, więc przystąpiono do głosowania. 

Komisja  Edukacji  Rady Miasta  Gdańska  na  posiedzeniu  w  dniu  17 maja 
2006  roku  rozpatrzyła  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  planu 
sieci  przedszkoli  i  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach 
podstawowych  na  terenie Miasta  Gdańska w  roku  szkolnym 
2006/2007 – druk nr 1879 

Komisja  powyższy  projekt  uchwały,  –  4  głosami  za   
zaopiniowała pozytywnie. 

4. uchylenia Uchwały Nr XXIX/957/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 28 
października  2004  r.  w  sprawie  likwidacji  Przedszkola  Nr  46  w 
Gdańsku, ul. Szuwary 2 – druk nr 1880 

Regina Białousów – Wydział Edukacji 
Zreferowała  projekt  uchwały.  Powiedziała  między  innymi,  że  miasto  nie 
wycofuje  się  jeszcze  z  propozycji  likwidacji  tego  przedszkola.  Natomiast 
wiadomo,  że  przez  następne  dwa  lata  sytuacja  się  zmienia,  bo  zmieniają  się 
przepisy  dotyczące  wczesnego  wspomagania  dzieci.  W  związku  z  tym,  że 
przedszkole w  tej  chwili  bardzo  się  uaktywniło  i  robi  nabór,  to  warto  dać  im 
szansę  i  przesunąć  termin  likwidacja.  Żeby  to  zrobić,  to  trzeba  uchylić  tą 
uchwałę  i  od  nowa  rozpocząć  procedurę  likwidacyjną,  ale  to  jest  możliwe 
najwcześniej  za  dwa  lata.  Oczywiście  jeśli  zajdzie  taka  potrzeba,  bo  równie 
dobrze może się okazać, że wcale nie trzeba. 

Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
Otworzył dyskusję. 
Podkreślił,  że  jest  pisemna  opinia  Związku  Nauczycielstwa  Polskiego,  która 
wyraża poparcie wstrzymania likwidacji (uchylenia poprzedniej uchwały). 

Głosów w dyskusji nie było, więc przystąpiono do głosowania.
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Komisja  Edukacji  Rady Miasta  Gdańska  na  posiedzeniu  w  dniu  17 maja 
2006  roku  rozpatrzyła  projekt  uchwały  w  sprawie  uchylenia 
Uchwały  Nr  XXIX/957/04  Rady  Miasta  Gdańska  z  dnia  28 
października 2004 r. w sprawie  likwidacji Przedszkola Nr 46 
w Gdańsku, ul. Szuwary 2 – druk nr 1880 

Komisja  powyższy  projekt  uchwały,  –  4  głosami  za   
zaopiniowała pozytywnie. 

5. nadania  imienia  „Panienki  z  okienka”  Przedszkolu  Nr  27 
w  Gdańsku przy ul. Bednarskiej 22 – druk nr 1881 

Regina Białousów – Wydział Edukacji 
Zreferowała  projekt  uchwały.  Podkreśliła,  że  jest  to  inicjatywa  Muzeum 
Historycznego Miasta Gdańska. 

Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
Otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było, więc przystąpiono do głosowania. 

Komisja  Edukacji  Rady Miasta  Gdańska  na  posiedzeniu  w  dniu  17 maja 
2006  roku  rozpatrzyła  projekt  uchwały  w  sprawie nadania  imienia 
„Panienki  z  okienka” Przedszkolu Nr  27 w  Gdańsku przy ul. 
Bednarskiej 22 – druk nr 1881 

Komisja  powyższy  projekt  uchwały,  –  4  głosami  za   
zaopiniowała pozytywnie.
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6.  połączenia Gimnazjum Nr 35 i Zasadniczej Szkoły Zawodowej     Nr 19 
im.  Stefana  Batorego  w  Zespół  Szkół  Specjalnych  Nr  1  z  siedzibą  w 
Gdańsku przy ul. Batorego 26 – druk nr 1888 

Regina Białousów – Wydział Edukacji 
Zreferowała projekt uchwały. Wyjaśniła skąd ten projekt uchwały. 

Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
Otworzył dyskusję. 

Nikt się nie zgłosił, więc przystąpiono do głosowania. 

Komisja  Edukacji  Rady Miasta  Gdańska  na  posiedzeniu  w  dniu  17 maja 
2006  roku  rozpatrzyła  projekt  uchwały  w  sprawie  połączenia 
Gimnazjum Nr 35 i Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 19 im. 
Stefana Batorego w Zespół Szkół Specjalnych Nr 1 z siedzibą 
w Gdańsku przy ul. Batorego 26 – druk nr 1888 

Komisja  powyższy  projekt  uchwały,  –  4  głosami  za   
zaopiniowała pozytywnie. 

PUNKT III 

Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
Pierwsza  sprawa,  to  projekt  uchwały w  sprawie  zmiany Uchwały Rady Miasta 
Gdańska  w  sprawie  Regulaminu  przyznawania  stypendiów  na  wyrównywanie 
szans  edukacyjnych  w  roku  akademickim  2005/2006,  w  ramach  projektu 
„Stypendia dla studentów zameldowanych w Gdańsku” . 

Regina Białousów – Wydział Edukacji 
Powiedziała,  że  w  międzyczasie  była  korekta  przepisów  dotyczących 
przyznawania  stypendiów  dla  studentów  zameldowanych  w  Gdańsku  i  w



8 

związku  z  tą  korektą  miasto  musiało  wprowadzić  również  korekty  do 
regulaminu. Jest to uchwała porządkowa. 

Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
Zapytał, czy są jakieś pytania lub uwagi do tego projektu uchwały. 

Pytań  nie  było,  więc  zaproponował,  żeby  komisja  przyjęła  ten  projekt  do 
wiadomości  i  przedstawi  na  sesji  informację,  że  komisja  zajmowała  się  tym 
projektem uchwały, jeszcze nieoficjalnym i nie wnosi uwag. 

Następnie  przeszedł  do  kolejnej  sprawy,  a  mianowicie  Przedszkola  Nr  3. 
Poprosił panią Białousów o przedstawienie problemu i stanowiska Wydziału. 

Regina Białousów – Wydział Edukacji 
Powiedziała,  że  zawiązało  się  stowarzyszenie,  które  będzie  pomagało  tej 
placówce.  W  międzyczasie  przedszkole  zaczęło  monitować,  że  nie  dostanie 
zgody sanepidu, bo  trzeba dokonać pewnych przeróbek. Okazało się potem, że 
to nie  chodzi o  sanepid,  lecz o  nadzór budowlany. Na holu przedszkola  trzeba 
zrobić  ciąg  kominowy.  Przedszkole  złożyło  pismo  do  wydziału,  w  którym 
stwierdzili,  że  ich  ekspert  określił  koszt  na  kwotę  15  tys.  zł.  W  tej  sprawie 
skonsultowała się z DRMG, która stwierdziła, że jeśli to jest taki właśnie koszt, 
to  nie  ma  problemu  i  oni  to  zrobią  nawet  przed  wakacjami.  Ale  niestety  jak 
DRMG wysłało swojego specjalistę, to okazało się, że to nie jest koszt 15 tys. zł, 
tylko  ponad  60  tys.  zł.  i  w  tym  momencie  pojawił  się  problem,  bo  trzeba 
poczekać, aby znaleźć te środki. Pan dyrektor Andrzej Łoś i Wydział uważamy, 
ze  trzeba  przedszkolu  pomóc  i  zrobić  to.  Nie  jest  to  kwestia  jednego  dnia, 
ponieważ nie  jest  to drobna kwota. Podkreśliła, że są w trakcie  rozmów na  ten 
temat. 

Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
Podkreślił,  jakie  prace  musza  być  koniecznie  wykonane  w  tym  przedszkolu. 
Wymienił między innymi wymianę drzwi głównych na takie, które spełniałyby 
wymogi  PPoż.,  wprowadzenie  oddzielnego  oświetlenia  awaryjnego  na 
wypadek pożaru, wprowadzenie na korytarzach oddymiaczy. 

Regina Białousów – Wydział Edukacji 
Potwierdziła,  że  właśnie  takie  prace  są  konieczne  do  wykonania  i  że  DRMG 
wyceniła je na ponad 60 tys. zł. 

Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
Zastanawiając się w jaki sposób im pomóc powiedział, że w wielu przypadkach, 
innym  przedszkolom  udawało  się  zdobyć  pomoc  od miasta,  a  jeśli  miasto  nie 
pomorze tej placówce, to nie będą w stanie jej otworzyć we wrześniu.
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Zapytał panią Białousów, czy są jakieś propozycje. 
Różne  wersje  rozwiązania  problemu  przyszły  na  myśl,  między  innymi 
poręczenie przez miasto kredytu zaciągniętego przez stowarzyszenie, czy też 
zgoda miasta na obciążenie obiektu hipoteką w celu zaciągnięcia kredytu. 

Regina Białousów – Wydział Edukacji 
Podkreśliła, że miasto jest jak najbardziej za, żeby im pomóc. Powiedziała, że na 
koniec  roku  zawsze  takie  pieniądze  są,  ale  nie można  ich  obiecać.  Podkreśliła 
również, że  jeśli  to przedszkole zostaje przejęte,  to miasto  już od wrześnie nie 
może w nie inwestować, więc trzeba działać szybko. 
Powiedziała,  że  jest  na etapie  rozmów  i  usilnych próśb  skierowanych do pana 
Łosia, żeby znalazł środki na ten cel. 

Po krótkiej dyskusji 

Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
Powiedział,  że  jest  zdania,  żeby  miasto  na  początek  pomogło  w  zadaniach 
wyznaczonych przez Ppoż. i ten remont wykonało. Prawdopodobnie w ramach 
własnych sił będzie to trochę tańsze, niż założono. 

Zaproponował,  żeby komisja  zgłosiła wniosek  do Prezydenta Miasta  o  pomoc 
dla Przedszkola Nr 3, czyli znalezienie środków, a jeśli okaże się to niemożliwe, 
to o rozważenie możliwości poręczenia zaciągnięcia kredytu. 
Powiedział  także, że z  tym kredytem nie będzie  łatwo, ponieważ umowa jest z 
miastem na trzy lata, a kredyt trzeba by było zaciągnąć co najmniej na 10 lat. 

W związku z powyższym przesłany zostanie wniosek do Pana Prezydenta, aby 
postarał się znaleźć wolne środki w ramach remontów bieżących, aby wykonać 
zalecenia Ppoż. 

Wniosek został poddany pod głosowanie komisji. 

Powyższy  wniosek  pr zyjęty  został  jednogłośnie  –  4  głosami  za  i  stanowi 
załącznik do protokołu. 

Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
Poruszył sprawę, zawartą w piśmie ks. Proboszcza Adama Zdrojewskiego, czyli 
Rzym.Kat. Kościoła Parafialnego p. w. „Św. Kazimierza”. We wniosku chodzi 
o to, aby w trybie bezprzetargowym z 99% upustem zakupili od miasta działkę, 
która  jest  przeznaczona  na  cele  oświatowe.  Parafia  chce  wybudować  na  tym 
gruncie za własne pieniądze gimnazjum o charakterze szkoły publicznej.
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Powiedział, że ma nadzieję, że ze strony wydziału i pani Prezydent nie będzie z 
tym  problemów.  Oczywiście  Rada  Miasta  musi  wyrazić  na  to  zgodę,  no  i 
potrzebna  jest  do  tego  pozytywna  opinia  pana  Prezydenta  Bielawskiego. 
Podkreślił  jednak,  że  z  tego  co  słyszał,  mogą  pojawić  się  problemy  z  opinią 
pozytywną pana Bielawskiego. 

Katar zyna Hall – Zastępca Prezydenta Miasta 
Powiedziała,  że  z  podobnym przypadkiem  się  spotkała. A mianowicie, młodzi 
ludzie  nie  wiedząc  o  tym,  że  mogą  się  zgłosić  do  komisji  edukacji,  napisali 
pismo  do  niej  i  do  pana  Bielawskiego,  że  chcą  kupić  działkę  od  miasta  na 
Łostowicach  i  wybudować  tam  za  własne  pieniądze  obiekt  oświatowy. 
Podkreśliła, że spotkali się z jakimiś trudnościami, ale była u pana Bielawskiego 
i pan Bielawski znalazł jakieś procedury, aby sprawę sfinalizować. Powiedziała, 
że  właśnie  na  tym  terenie  jest  problem  z  obiektami  oświatowymi,  a  oni  chcą 
najpierw  stworzyć  przedszkole,  a  potem  szkołę  podstawową.  To  bardzo 
pomogłoby gdańskiemu szkolnictwu. 
Za prywatne pieniądze wzbogacana jest oferta edukacyjna. 

Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
Zaproponował,  aby  poprosić  panią  Hall  i  pana  Bielawskiego  o  zajęcie 
stanowiska w tej sprawie i wprowadzić ten punkt do porządku obrad na następne 
posiedzenie komisji. 

Katar zyna Hall – Zastępca Prezydenta Miasta 
Zasugerowała, żeby komisja napisała wniosek do  pana Prezydenta z opinią, że 
popiera  prośbę.  Następnie  zostanie  to  wniesione  na  kolegium  i  urząd  się  tym 
zajmie  i  jeżeli pan Prezydent wyrazi akces, to wydział zacznie przygotowywać 
odpowiednie dokumenty. 

Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
W związku z powyższym, poprosił o odpowiedź w tej sprawie przed następnym 
posiedzeniem komisji. 

Poprosił  również  o  przekazanie  do  komisji  wniosku  w  sprawie  Ujeściska,  bo 
komisja również chciałaby go poprzeć. 

Następnie przedstawił kolejną  sprawę,  na  prośbę pani Grabarek, która  niestety 
nie mogła być obecna na posiedzeniu komisji z powodu wyjazdu służbowego. 
Dotyczyła  ona  Przedszkola  Nr  48  i  ocieplenia  ściany,  bo  podobno  w  jakimś 
układzie remontowym ta sprawa „wyleciała”. 
Na  posiedzeniu  komisji  w  kwietniu,  pan  dyrektor  Łoś  zadeklarował,  że  się  z 
tego wywiąże.
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Regina Białousów – Wydział Edukacji 
Powiedziała,  że  to  zadanie  było wcześniej  ujęte  i  spokojnie  zostanie wzięta  ta 
sprawa pod uwagę. 

Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
Przedstawił  również  pismo  Zespołu  Kształcenia  Podstawowego  i 
Gimnazjalnego Nr  20, w którym przedstawiona  jest  gorąca  prośba  o  ponowne 
przeanalizowanie możliwości sfinansowania dwóch typów prac remontowych. 

Regina Białousów – Wydział Edukacji 
Podkreśliła,  że  te  prace  muszą  być  wprowadzone  do  Wieloletniego  Planu 
Inwestycyjnego, ponieważ ta szkoła miała wykonanych sporo remontów, a w tej 
chwili trzeba by było zrobić remont kompleksowo. 

Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
Poprosił panią Białousów, aby zajęła się tą sprawą. 

Informacyjnie  powiedział,  że  złożył  zapytanie  w  sprawie  odstąpienia  przez 
miasto, Prezydenta od konkursów na dyrektorów… 

Katar zyna Hall – Zastępca Prezydenta Miasta 
Powiedziała,  że  jest  już  odpowiedź w  tej  sprawie,  która  być może  jeszcze  nie 
dotarła do Biura Rady. 
Powiedziała,  że  były  zebrane  wszystkie  wnioski  na  ten  temat  i  przedstawiła 
swoją  opinię  panu  Prezydentowi  po  licznych  konsultacjach.  Pan  Prezydent 
podpisał taką decyzję, że tam gdzie są wnioski o pięcioletnią kadencję kolejną, 
to we wszystkich tych wypadkach będą konkursy. Natomiast w wypadku, kiedy 
dyrektor  solennie  zapewnia,  że  za  rok  przechodzi  na  emeryturę,  to  miasto  i 
Prezydent przychyla się do przedłużenia pracy o  rok. Uzasadniła szczegółowo, 
dlaczego takie postępowanie. 

Po krótkiej dyskusji i wypowiedzi pani Edyty Kondrackiej (ZNP) na ten temat, 

Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
Zapytał o pismo, które przyszło mailem. 

Regina Białousów – Wydział Edukacji 
Wyjaśniła komisji, skąd pismo pana Krzysztofa Kubery. 
Powiedziała między innymi, że ten pan najpierw oprotestował wybór rodziców 
do konkursu na dyrektora tej placówki. W pierwszej wersji, wydział stwierdził, 
że wszystko odbyło się zgodnie z procedurami, ale po sprawdzeniu okazało się, 
że  w  regulaminie  Rady  Rodziców  był  jeden  dziwny  zapis,  że  ogłoszenie  o
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ogólnym walnym zgromadzeniu musi być wywieszone na tablicy ogłoszeń. Ten 
jeden punkt nie był zachowany, więc była podstawa do oprotestowania. Wydział 
odwołał,  pani  dyrektor  zgodziła  się  i  zadeklarowała  przejście  na  emeryturę 
dopiero 31 sierpnia. Natomiast ten pan się uaktywnił  i pisze w swych pismach, 
że  w  dzienniczkach  ma  informacje  o  wywiadówkach,  a  wcale  nikt  go  nie 
wzywał na wywiadówkę w sprawie wyboru przedstawicieli, bo przecież konkurs 
nie jest jeszcze ogłoszony. Ale on będzie teraz każde zebranie traktował jako to, 
które będzie wzywało do „konkursu”. 
Powiedziała także, że wpłynął dokument, podpisany przez wszystkich rodziców 
i nauczycieli, w którym podkreślają, że  ten pan naraża dobre  imię placówki na 
szwank. 
Wspomniała  również,  że  przez  tego  pana  jej  nazwisko  ukazało  się w  „Nie”,  z 
dziwnymi sugestiami, że konkurs odwołałam, bo pewna pani, która brała udział 
była wyznania jechowego. Na dodatek pan Kubera ogłosił w Internecie, że akcja 
katolicka  poszukuje  kandydata  na  dyrektora  tego  zespołu  i  to  koniecznie 
katolika. 

Z  chwilą  kiedy  rozpocznie  się  konkurs,  wydział  szczególnie  weźmie  go  pod 
nadzór, aby wszystko obyło się zgodnie z procedurami. 

Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
Zapytał  wszystkich,  czy  są  jeszcze  jakieś  sprawy  do  wniesienia  lub  wolne 
wnioski? 

Nikt się nie zgłosił, więc Tomasz Sowiński – przewodniczący komisji 
Zamknął posiedzenie komisji. 

Protokolant 

Katarzyna Kosatka  Przewodniczący 

Tomasz Sowiński


